
 

Art. 51 vragen over sanering terrein gasfabriek Krommenie 

Inleiding 

Op 3 februari jl. hebben wij een raadsinformatiebrief ontvangen over de sanering van het terrein van 

de gasfabriek in Krommenie. Wij blijven nog steeds achter het plan van aanpak staan uit 2013 

waarbij de urgentie is uitgesproken om deze bodemsanering aan te pakken. De omwonenden krijgen 

in het plan van aanpak tijd tot 2017 om hun fundering- indien nodig- aan te pakken. Gezien de 

ingrijpende gevolgen die in 2007 zijn opgetreden voor bewoners en gemeente bij huizen in de 

Wilhelminastraat in Krommenie bij het begin van de sanering, zijn wij blij dat de gemeente niet over 

een nacht ijs gaat en de aanbevelingen van Deltares heeft overgenomen om de risico’s te 

minimaliseren.  

Gezien echter de niet altijd optimale communicatie van de gemeente en de verstrekkende gevolgen 

die dat in dit geval kan hebben, stellen wij hierbij de volgende vragen aan het College van B&W: 

 

1. In het plan van aanpak uit 2013 staat dat het met de omwonenden duidelijk is gecommuniceerd 

dat de sanering in 2017 zal plaatsvinden en dat de fundering van hun woningen dan in orde moet 

zijn. Kan het College ons vertellen hoe de stand van zaken nu is met betrekking tot de aanpak van 

de fundering van de huizen in het betreffende gebied? 

2. Staat de gemeente in regelmatig contact met de omwonenden bij wie aanpak van de fundering 

gewenst is? 

3. Op welke manier worden de omwonenden waarvan de fundering nog moet worden aangepakt 

begeleid? 

4. Denkt het College dat in 2017 de fundering in alle betreffende huizen zal zijn aangepakt? Zo ja, 

waarop baseert zij deze mening? Zo nee, wat gaat het College doen om dit proces te 

bespoedigen? 

5. Is er een noodfonds van de gemeente om de schade te dekken mochten er toch onverwachte 

verzakkingen optreden?  

6. Is inmiddels alle nasleep van de verzakkingen in de Wilhelminastraat afgehandeld? 

Namens de fractie van GroenLinks, 

Romkje Mathkor 

 

 


